
PROTOKÓŁ                                
z XXXII Sesji Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego 

z dnia 30 listopada 2021 roku. 

Ad.1 
Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

W dniu 30 listopada 2021 r. o godz. 13.00 w Sali Sesyjnej Starostwa Powiatowego   
w Czarnkowie odbyła się XXXII Sesja Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego, którą otworzył Pan 
Wiesław Maszewski – Przewodniczący Rady, witając radnych, zaproszonych gości, pracowników Starostwa 
Powiatowego w Czarnkowie. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że w Sesji na 21 radnych uczestniczy 
19 radnych, nieobecnych 2 radnych, a zatem Rada jest władana do podejmowania uchwał przewidzianych 
projektem porządku obrad. Nieobecni radni: Sławomir Kryger, Krystian Kawczyński. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, szczegółowa lista 
stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Lista osób uczestniczących stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
Ad.2  
Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady przedłożył radnym porządek obrad, stanowiący załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu. Następnie zapytał, czy ktoś z radnych chce wnieść zmiany do proponowanego 
porządku obrad? 

Zmian nie wniesiono, w związku z czym przystąpiono do głosowania nad przyjęciem porządku 
obrad zaproponowanego przez Przewodniczącego Rady. 

W obecności 19 radnych ( nieobecni radni: Sławomir Kryger, Krystian Kawczyński):  

- 19 głosów za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 Porządek obrad został przyjęty. 
Ad.3 
Przyjęcie protokołu z XXXI Sesji z dnia 26 października 2021 r.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do protokołu z XXXI Sesji  
z dnia 26 października 2021 roku? 

Uwag nie zgłoszono, w zawiązku z tym radni przystąpili do przyjęcia protokołu z XXXI Sesji Rady 
Powiatu, która odbyła się w dniu 26 października 2021 roku. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 19 radnych ( nieobecni radni: Sławomir Kryger, Krystian Kawczyński ):  

- 17 głosów za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 2 głosy wstrzymujące. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

Protokół został przyjęty. 

Przewodniczący Rady przypomniał radnym, iż materiały dotyczące punktów od 4. do 7. przedstawione 
zostały na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu w dniu 23 listopada 2021 r., a wcześniej 
przesłane radnym na skrzynki e-mail.  
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Ad.4 

Ocena stopnia realizacji Strategii Rozwoju Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2011-2020. 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy radni życzą sobie, aby  ponownie przedstawić informację na 
temat stopnia realizacji Strategii Rozwoju Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2011-2020, czy 
radni mają pytania w tym punkcie? 

Radni nie zgłosili potrzeby omówienia informacji, pytań także nie zgłoszono. W związku z tym 
Przewodniczący stwierdził, że informacja została przez radnych przyjęta.  

Ad.5 

Strategia Rozwoju Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-2030 – podjęcie uchwały w tej 
sprawie. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni życzą sobie, aby  ponownie przedstawić projekt Strategii 
Rozwoju Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-2030, czy radni  mają pytania w tym punkcie? 

Radni nie zgłosili potrzeby omówienia strategii. 

Radny Waśko przypomniał, że na  posiedzeniu wspólnym Komisji złożył wniosek do strategii, który 
ma nadzieję, że Zarząd Powiatu rozpatrzył.   

Starosta odpowiedział, że tak. 

 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie przyjęcia Strategii Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-2030.  

Przystąpiono do głosowania.  

W obecności 19  radnych (nieobecni radni: Sławomir Kryger, Krystian Kawczyński): 

- 18 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-   0 głosów przeciwnych, 
-   1 głosów wstrzymujący. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

Uchwała Nr XXXII/209/2021 w sprawie przyjęcia Strategii Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 
2021-2030, została podjęta i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Ad.6 

Raport z wykonania „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 
2017-2020 z perspektywą do roku 2024”. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni życzą sobie, aby  ponownie przedstawić Raport   
z wykonania „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2017-2020 
z perspektywą do roku 2024”, czy radni mają pytania w tym punkcie? 

Radni nie zgłosili potrzeby omówienia Raportu, pytań także nie zgłoszono. W związku z tym 
Przewodniczący stwierdził, że Raport został przez radnych przyjęty.  

Ad.7 

„Program Ochrony Środowiska dla Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-2024   
z uwzględnieniem perspektywy do 2028 roku" wraz z "Prognozą oddziaływania na środowisko Programu 
Ochrony Środowiska dla Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-2024   
z uwzględnieniem perspektywy do 2028 roku.” – podjęcie uchwały w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni życzą sobie, aby  ponownie przedstawić „Program 
Ochrony Środowiska dla Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-2024 z uwzględnieniem 
perspektywy do 2028 roku" wraz z "Prognozą oddziaływania na środowisko Programu Ochrony 
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Środowiska dla Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-2024 z uwzględnieniem perspektywy 
do 2028 roku.”, czy radni  mają pytania w tym punkcie? 

Radni nie zgłosili potrzeby omówienia programu. Pytań także nie zgłoszono. 

 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony 
Środowiska dla Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-2024 z uwzględnieniem perspektywy 
do 2028 roku". 

Przystąpiono do głosowania.  

W obecności 19  radnych (nieobecni radni: Sławomir Kryger, Krystian Kawczyński): 

- 18 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-   0 głosów przeciwnych, 
-   1 głosów wstrzymujący. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

Uchwała Nr XXXII/210/2021 w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-2024 z uwzględnieniem perspektywy do 2028 roku", została 
podjęta i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Ad.8 

Informacja Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie o stanie dróg powiatowych i bezpieczeństwa ruchu 
drogowego oraz przygotowaniu do zabezpieczenia zimowego utrzymania dróg w sezonie 2021/2022.  

Przewodniczący Rady prosił dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie o przedłożenie,   
w wersji skróconej, informacji o stanie dróg powiatowych i bezpieczeństwa ruchu drogowego oraz 
przygotowaniu do zabezpieczenia zimowego utrzymania dróg w sezonie 2021/2022, gdyż było to 
przedstawione na posiedzeniu tylko dwóch Komisji. 

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  
 Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych poinformował o rozstrzygniętych przetargach na 
następujące zadania: 

1)  „Remont nawierzchni dróg masą asfaltową na gorąco z frezowaniem nawierzchni” – 
13 415,00 m2. Umowa z wykonawcą została podpisana w dniu 01.06.2021 r. Odbiór zadania 
został dokonany 24.08.2021 r. Wartość zadania 453 762,38 zł. Wykonawca zadania 
Przedsiębiorstwo Robót Drogowo-Mostowych S.A. w Szamotułach; 

2) Przebudowa drogi powiatowej nr 1346P w m. Prusinowo. Umowa z wykonawcą została 
podpisana w dniu 14.07.2021 r. na kwotę 1 071 601,72 zł. Aneks nr 1 został podpisany  
w dniu 10.11.2021 r. gdzie wydłużono termin realizacji do 14 grudnia 2021 r. i zwiększono 
wartość zadania do kwoty 1 189 899,11 zł. Wykonawca zadania BIMEX sp. z o.o. sp. k. 
Rogoźno; 

3) Rozbudowa drogi – budowa ścieżki rowerowej Krzyż Wlkp. – Drawsko przy drodze powiatowej 
nr 1323P.  Umowa z wykonawcą podpisana w dniu 27.07.2021 r. Wartość zadania 
3 589 020,18 zł. Termin realizacji zadania 13 miesięcy. W 2021 r. zadanie musi zostać 
rozliczone w kwocie minimum 650 000,00 zł,  maksimum 2 019 000,00 zł. Wykonawca zadania 
Roboty Drogowo-Budowlane Jacek Karpinski, Złotów; 

4) „Remont cząstkowy masą asfaltową na gorąco z frezowaniem nawierzchni (2 000,00 m2)” 
Umowa z wykonawcą została podpisana w dniu 14.09.2021 r. Odbiór zadania został dokonany 
29.10.2021 r. Wartość zadania 183 270,00 zł. Wykonawca zadania Zakład Usług Komunalnych 
Juliusz, Roman Pilarski s.c. Nakło nad Notecią; 

5) „Przebudowa drogi – budowa chodnika przy drodze powiatowej nr 1846P w m. Krosin”. 
Umowa z wykonawcą podpisana w dniu 20.10.2021 r. Termin wykonania 20.12.2021 r. 
Wykonawca zgłosił zakończenie realizacji zadania 15.11.2021 r. Termin odbioru został 
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wyznaczony na dzień 23.11.2021 r. Wartość zadania 91 911,63 zł. Wykonawca zadania P.H.U. 
„SEBA” Sebastian Hryncewicz Czarnków;  

6) Przebudowa drogi powiatowej nr 1341P Gębice-Wyszyny - etap I. Umowa z wykonawcą 
została podpisana w dniu 02.11.2021 r. Termin realizacji zadania do 21.12.2021 r. Wartość 
zadania 1 543 877,70 zł.  Wykonawca zadania COLAS POLSKA Sp. z o.o. Palędzie; 

7) Remont drogi powiatowej nr 1338P na odcinku Wieleń – Mężyk. Umowa z wykonawcą została 
podpisana w dniu 09.11.2021 r. Termin realizacji zadania 9 grudnia 2021 r. Wartość zadania 
43 618,26 zł. Wykonawca zadania  Zakład Drogowo – Budowlany Krzysztof Jaworski, Rumianek, 
Tarnowo Podgórne 

8) W związku z oszczędnościami w § 4270 ogłoszony został przetarg na „Remont nawierzchni dróg 
masą asfaltową na gorąco z frezowaniem nawierzchni”, przetarg rozstrzygnięto jednak 
wykonawca nie stawił się na podpisanie umowy. Zadnie przeniesiono na rok następny, środki 
wrócą do budżetu powiatu, z prośbą o ich przywrócenie w roku następnym. 

Jeśli chodzi o przygotowanie do zimowego utrzymania, to zdań w tym zakresie jest 12. W I przetargu 
rozstrzygnięto 8 zadań, w II przetargu 4 zadania. Z wyłonionych firm są to przede wszystkim: Kambut 
Przedsiębiorstwo Budowlane Sp. z o.o. Kuźnica Czarnkowska; Zakład Kanalizacji i Wodociągów w Drawsku 
Sp. z o.o.; Zakład Remontowo-Budowlany „DROMOST” Wieleń; Instalarstwo Sanitarne, Ogrzewanie   
i Ślusarstwo D. Turowski Połajewo. Wszystkie zadania zostały obsadzone pod względem sprzętowym. 
Zmieniły się nieco sposób płatności za stan gotowości.  

 Przewodniczący Rady zauważył, że część przetargów na zimowe utrzymanie zostało 
rozstrzygniętych dosyć późno, stąd zapytał z czego to wynika? Dyrektor odpowiedział, że pierwszy 
przetarg nie wyszedł, we wrześniu ogłoszono kolejny. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał jak na dzisiaj wygląda sprawa przejść dla pieszych, które 
mają być realizowane za rządowe pieniądze, które można pozyskać.  

Dyrektor odpowiedział, że na ostatnim etapie są prace projektowe. Trzy zadania zgłoszone zostały 
do Starostwa Powiatowego Wydziału Architektury i Budownictwa, jedno zadanie, gdzie nie było 
podkładów geodezyjnych, zostało opóźnione, ale też zostanie zgłoszone.  

Przewodniczący Rady podziękował za złożone informacje. 

Zanim przystąpiono do bloku uchwał, Przewodniczący Rady przekazał informację, że wszystkie 
uchwały podejmowane przez Radę Powiatu, po podjęciu są publikowane w Biuletynie Informacji 
Publicznej wraz z wynikami głosowania. Mieszkańcy powiatu mogą się z nim zapoznać.  

Salę opuściła radna Izabela Bobińska. Od tego momentu w Sesji udział bierze 18 radnych.  

Ad.6 

Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiany Uchwały Nr XXV/168/2021 Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia 30 marca 
2021 roku w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2021 roku, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały zmiany Uchwały Nr XXV/168/2021 Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia 30 marca 
2021 roku w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych w 2021 roku, czy radni mają pytania w tym punkcie? 

Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zmiany Uchwały Nr XXV/168/2021 Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia 30 marca 2021 roku 
w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w 2021 roku. 
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Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 18  radnych (nieobecni radni: Sławomir Kryger, Krystian Kawczyński, Izabela Bobińska ): 

- 18 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-   0 głosów przeciwnych, 
-   0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  

Uchwała Nr XXXII/211/2021 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXV/168/2021 Rady Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego z dnia 30 marca 2021 roku w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2021 roku, została podjęta i stanowi 
załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Na salę wróciła radna Izabela Bobińska. Od tego momentu w Sesji udział bierze 19 radnych. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-2036, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-2036, czy radni mają 
pytania w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono. 

 Przewodniczący Rady prosił o opinię Komisji Budżetowo-Gospodarczej na temat przedłożonych 
zmian do  Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-2036.   

 Prowadząca posiedzenie Komisji Budżetowo-Gospodarczej Ewa Sumińska odpowiedziała, że  
Komisja wyraziła pozytywną opinię w zakresie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2020-2036. W obecności 4 członków Komisji, propozycję zmian 
przegłosowano stosunkiem głosów: 4 głosy za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-
2036. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 19  radnych (nieobecni radni: Sławomir Kryger, Krystian Kawczyński): 

- 19 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-   0 głosów przeciwnych, 
-   0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XXXII/212/2021  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego na lata 2021-2036 została podjęta i stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

c) zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2021 rok, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej powiatu na 2021 rok, czy radni mają pytania w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono.  

 Przewodniczący Rady prosił o opinię Komisji Budżetowo-Gospodarczej na temat przedłożonych 
zmian do uchwały budżetowej powiatu na 2021 rok.    

 Prowadząca posiedzenie Komisji Budżetowo-Gospodarczej Ewa Sumińska odpowiedziała, że  
Komisja wyraziła pozytywną opinię w zakresie zmian do uchwały budżetowej powiatu na 2021 rok.    
W obecności 5 członków Komisji, propozycję zmian przegłosowano stosunkiem głosów: 4 głosy za, 0 
głosów przeciwnych, 1 głos wstrzymujący. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2021 rok. 
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Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 19 radnych (nieobecni radni: Sławomir Kryger, Krystian Kawczyński): 

- 18 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-   0 głosów przeciwnych, 
-   1 głos wstrzymujący. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  

Uchwała Nr XXXII/213/2021  w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2021 rok  została 
podjęta i stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

d) włączenia Centrum Kształcenia Zawodowego w skład Zespołu Szkół im. Józefa Nojego   
w Czarnkowie,  

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie włączenia 
Centrum Kształcenia Zawodowego w skład Zespołu Szkół im. Józefa Nojego w Czarnkowie, czy radni mają 
pytania w tym punkcie? 

Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
włączenia Centrum Kształcenia Zawodowego w skład Zespołu Szkół im. Józefa Nojego w Czarnkowie. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 19  radnych (nieobecni radni: Sławomir Kryger, Krystian Kawczyński): 

- 18 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-   0 głosów przeciwnych, 
-   1 głos wstrzymujący. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  

Uchwała Nr XXXII/214/2021 w sprawie włączenia Centrum Kształcenia Zawodowego w skład Zespołu 
Szkół im. Józefa Nojego w Czarnkowie została podjęta i stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

e) wyrażenia zgody na zamianę gruntów położonych w obrębie Walkowic, gmina Czarnków, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zamianę gruntów położonych w obrębie Walkowic, gmina Czarnków, czy radni mają 
pytania w tym punkcie? 

Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zamianę gruntów położonych w obrębie Walkowic, gmina Czarnków. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 19  radnych (nieobecni radni: Sławomir Kryger, Krystian Kawczyński): 

- 19 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-   0 głosów przeciwnych, 
-   0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.  

Uchwała Nr XXXII/215/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę gruntów położonych w obrębie 
Walkowic, gmina Czarnków została podjęta i stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

f) ustalenia wysokości opłat związanych z usunięciem i przechowywaniem pojazdów na 
wyznaczonym parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od 
usunięcia pojazdu obowiązujących w 2022 roku,   

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie ustalenia 
wysokości opłat związanych z usunięciem i przechowywaniem pojazdów na wyznaczonym parkingu 
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strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu obowiązujących 
w 2022 roku, czy radni mają pytania w tym punkcie? 

Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat 
związanych z usunięciem i przechowywaniem pojazdów na wyznaczonym parkingu strzeżonym oraz 
wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu obowiązujących w 2022 roku, 
pytań także nie zgłoszono.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
ustalenia wysokości opłat związanych z usunięciem i przechowywaniem pojazdów na wyznaczonym 
parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu 
obowiązujących w 2022 roku. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 19  radnych (nieobecni radni: Sławomir Kryger, Krystian Kawczyński): 

- 18 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-   0 głosów przeciwnych, 
-   1 głos wstrzymujący. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.  

Uchwała Nr XXXII/216/2021 w sprawie ustalenia wysokości opłat związanych z usunięciem   
i przechowywaniem pojazdów na wyznaczonym parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych 
w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu obowiązujących w 2022 roku została podjęta i stanowi załącznik 
nr 25 do niniejszego protokołu. 

g) ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu czarnkowsko-
trzcianeckiego w 2022 roku, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie ustalenia 
rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego w 2022 
roku, czy radni mają pytania w tym punkcie? 

 Radny Janusz Rajek zadał pytanie, czy w proponowanej dzisiaj uchwale, są duże zmiany   
w stosunku do obowiązującej w tym roku uchwały. Jak to wygląda na dzisiaj bo wiemy, że od dłuższego 
czasu część aptek kwestionuje podejmowane przez Radę Powiatu uchwały. Podnoszą swoje argumenty 
jako przedsiębiorcy i to jest zrozumiałe, niemniej jednak z drugiej strony jest funkcja społeczna, 
oddziaływanie i misja do której są powołani.  

 Odpowiedzi udzieliła Pani naczelnik Wydziału Zdrowia i Współpracy Społecznej. Wyjaśniła m.in.,  
że uchwała i harmonogram przygotowany jest w takiej wersji jak co roku i na obowiązujące dyżury   
w układzie dyżurów nocnych, w niedziele, święta i inne dni wolne od pracy. Wiemy jednak, że społeczność 
aptekarska kwestionuje dyżury w porze nocnej, w niedziele, święta i inne dni wolne od pracy. Mają swoje 
argumenty, które w ich ocenie są zasadne, nie mniej jednak nie do końca są one zbieżne z obowiązującymi 
Radę Powiatu przepisami prawa. Mowa tutaj o Prawie farmaceutycznym. Uchwała przygotowana została   
w oparciu o obowiązujące przepisy prawa, zasięgnięto opinii Wójtów, Burmistrzów gmin z terenu naszego 
powiatu oraz Wielkopolskiej Okręgowej Izby Aptekarskiej w Poznaniu. Włodarze gmin  wyrazili pozytywne 
opinie w przedmiotowej sprawie oraz przesłali zaktualizowane dane aptek. Natomiast Prezydium WORA 
wydało negatywną opinię w sprawie projektu uchwały.  

 Więcej pytań nie zgłoszono. W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 
terenie powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego w 2022 roku. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 18  radnych (nieobecni radni: Sławomir Kryger, Krystian Kawczyński): 

- 18 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-   1 głos przeciwny, 
-   0 głosów wstrzymujących. 
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Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.  

Uchwała Nr XXXII/217/2021 w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 
terenie powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego w 2022 roku została podjęta i stanowi załącznik nr 27 do 
niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że dwie pozostałe uchwały przygotowane zostały w związku z ustawą   
o zmianie ustawy o wynagrodzeniu osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe oraz niektórych 
innych ustaw i załączone zostały do materiałów przesłanych radnym na dzisiejszą Sesję. 

h) zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla 
radnych, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych, czy 
radni mają pytania, uwagi w tym punkcie? 

Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały w ww. sprawie, pytań ani uwag nie 
zgłoszono.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla 
radnych.  

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 19  radnych (nieobecni radni: Sławomir Kryger, Krystian Kawczyński): 

- 11 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-   1 głos przeciwny, 
-   6  głosów wstrzymujących. 
1 radny nie brał udziału w głosowaniu.  

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.  

Uchwała Nr XXXII/218/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu 
kosztów podróży służbowych dla radnych została podjęta i stanowi załącznik nr 29 do niniejszego 
protokołu. 

i) ustalenia wynagrodzenia Starosty Czarnkowsko-Trzcianeckiego 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia Starosty Czarnkowsko-Trzcianeckiego, czy radni mają pytania, uwagi w tym punkcie? 

Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały w ww. sprawie, pytań ani uwag nie 
zgłoszono.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
ustalenia wynagrodzenia Starosty Czarnkowsko-Trzcianeckiego. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 19  radnych (nieobecni radni: Sławomir Kryger, Krystian Kawczyński): 

- 15 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-   0 głosów przeciwnych, 
-   2  głosy wstrzymujące. 
2 radnych nie brało udziału w głosowaniu.  

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu.  

Uchwała Nr XXXII/219/2021 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Czarnkowsko-Trzcianeckiego 
została podjęta i stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu. 

Salę opuścili kolejno radni: Janusz Białoskórski, Sławomir Biliński. Od tego momentu w Sesji udział bierze 
17 radnych.  
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Ad.10  

Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu Powiatu między Sesjami. 

Informacja pisemna Starosty z pracy Zarządu Powiatu między XXXI a XXXII Sesją Rady Powiatu 
Czarnkowsko – Trzcianeckiego stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu. 

Starosta uzupełnił informację pisemną o posiedzenie Zarządu Powiatu, które miało miejsce w dniu 
25 listopada 2021 r.  
W sprawach z zakresu gospodarowania mieniem powiatu Zarząd: 

1) rozpatrzył wniosek dyrektora ZDP w Czarnkowie o wyrażenie zgody na likwidację środka 
trwałego - samochodu ciężarowego marki Star 244 podejmując w tej sprawie stosowną 
uchwałę, 

2) zapoznał się z informacją ZZOZ w Czarnkowie o sprzedaży samochodów i przekazaniu 
uzyskanych środków na konto powiatu. 

W sprawach z zakresu zdrowia i współpracy społecznej Zarząd pozytywnie odniósł się do prośby Komendy 
Hufca ZHP w Trzciance o rozwiązanie umowy na realizację zadania „II Turniej Zastępów ZHP” ze względu 
na stan epidemii oraz wypracował Powiatowy Kalendarz Imprez na 2022 rok. 

Zarząd zapoznał się z informacją Powiatowego Urzędu Pracy w Czarnkowie o udzielonej pomocy w ramach 
ustawy o Covid-19 dla przedsiębiorców z terenu powiatu w latach 2020-2021. 

Zarząd zapoznał się: 

- z projektem zmian do uchwały budżetowej na 2021 rok zatwierdzonym na  dzisiejszej Sesji; 

- z prośbą wykonawcy o zaopiniowanie dokumentacji pn. „Wstępne Studium Planistyczno-Prognostyczne   
w ramach II etapu naboru do Programu Uzupełnienia Lokalnej i Regionalnej Infrastruktury Kolejowej – 
Kolej + do 2028 roku dla projektu liniowego pn. Rewitalizacja kolejowego ciągu komunikacyjnego na 
odcinku Czarnków – Rogoźno – Wągrowiec”; 

- z pismem Prezydenta Miasta Poznań dotyczącym współfinansowania kosztów kształcenia uczniów 
pochodzących z terenu naszego powiatu; 

- z informacją Komendy Powiatowej PSP w Czarnkowie o zmianach kwotowych w realizacji zadań ze 
środków Funduszu Przeciwdziałania Covid-19. 

Zarząd podjął uchwały w sprawie: 

1) rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego w zakresie 
prowadzenia punktów nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa 
obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie  powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego, 

2) powołania Komisji Konkursowej i ustalenia regulaminu jej pracy, 

3) wyrażenia zgody na wycinkę drzewa rosnącego na gruncie będącym w trwałym zarządzie 
Domu Pomocy Społecznej w Gębicach. 

W trakcie wypowiedzi salę opuścili radni Izabela Bobińska, Grzegorz Bogacz, którzy po chwili powrócili. 
Nadal w Sesji udział bierze 17 radnych. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania do Pana Starosty, dotyczące 
informacji pisemnej z pracy Zarządu, jaki i też tej dzisiejszej? 

Pytań nie zgłoszono.  

Ad.11 

Sprawozdanie przewodniczących Komisji z prac Komisji między Sesjami. 

Komisja Budżetowo-Gospodarcza spotkała się w dniu 23 listopada br. na wspólnym posiedzeniu 
Komisji stałych Rady Powiatu, na którym zapoznano się z informacją na temat realizacji Strategii Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego za lata 2011-2020 oraz zapoznano się z projektem Strategii na lata 2021-
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2030. Komisje zapoznały się również z informacją z wykonania „Programu Ochrony Środowiska dla 
Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2017-2020 z perspektywą do roku 2024” oraz „Programem 
Ochrony Środowiska dla Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-2024 z uwzględnieniem 
perspektywy do 2028 roku". Komisja spotkała się również w dniu dzisiejszym, na którym to posiedzeniu 
omówiła i pozytywnie zaopiniowała zamiany do uchwały budżetowej powiatu oraz zmiany do WPF-u, 
które na dzisiejszej Sesji zostały zatwierdzone.  

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych oprócz wspólnego posiedzenia, o którym mowa wyżej, 
spotkała się na posiedzeniu w dniu 24 listopada 2021 r., gdzie wysłuchała informacji dyrektora 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  na temat bieżącej działalności jednostki oraz dyrektorów Szpitali 
Powiatowych w Czarnkowie i w Trzciance na temat sytuacji finansowej szpitali po III kwartałach 2021 
roku.  

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu, oprócz wspólnego posiedzenia Komisji stałych Rady, spotkała 
się w dniu 24 listopada 2021 r. Komisja zapoznała się z potrzebami remontowo-inwestycyjnymi szkół   
i placówek oświatowych oraz projektem Powiatowego Kalendarza Imprez na 2022 rok. 

Komisja Rewizyjna spotkała się dwukrotnie, tj. w dniu 23 listopada br. na wspólnym posiedzeniu 
Komisji stałych, o czym dzisiaj była już mowa i w dniu 30 listopada br. wspólnie z Komisją Rolnictwa, 
Środowiska, Infrastruktury i Bezpieczeństwa. Członkowie obu Komisji zapoznali się z informacją dyrektora 
ZDP w Czarnkowie na temat stanu dróg powiatowych i bezpieczeństwa ruchu drogowego oraz   
o przygotowaniu do zabezpieczenia zimowego dróg w sezonie 2021/2022.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji obradowała w dniu 23 listopada br. na wspólnym posiedzeniu 
Komisji stałych Rady Powiatu.  

 Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają pytania do Przewodniczących Komisji? 

 Pytań nie zgłoszono. 

Ad.12 

Informacja o sposobie rozpatrzenia interpelacji zgłoszonej między Sesjami. 

 Na poprzedniej Sesji interpelację złożył radny Zbigniew Maćkowiak. Interpelacja dotyczyła 
kosztów wyżywienia w szpitalach powiatowych w Czarnkowie i w Trzciance. Mając na uwadze zdrowie 
potencjalnych pacjentów szpitali, radny prosił o informację dotyczącą stawek żywieniowych na pacjenta, 
gdyż wyborcy przekazują sygnały mówiące o niezadowalających porcjach, tak ilościowych jak   
i jakościowych. W związku z tym, że radny otrzymał odpowiedź ( zał. nr 33 ), która została również 
przesłana do wiadomości pozostałych radnych, Przewodniczący Rady zapytał czy radny życzy sobie, aby 
otrzymaną odpowiedź uzupełnić? 

 Radny Maćkowiak podziękował za otrzymaną odpowiedź, odpowiedź Go satysfakcjonuje   
w kontekście zadanego pytania. Prosił jednak o jej doprecyzowanie, bowiem z otrzymanej odpowiedzi 
wynika, że stawka w Szpitalu w Czarnkowie stanowi 15,01 zł brutto, natomiast w Szpitalu w Trzciance 
podana została kwota 12,80 zł, jednak nie wskazano czy jest to kwota netto, czy brutto. Jest to dosyć duża 
różnica, stąd prosił o doprecyzowanie kwoty podanej przez trzcianecki szpital. Podzielił się również 
refleksją, że nie chodzi tylko o wysokość stawki ale także o jakość i wielkość podawanych porcji jedzenia, 
na które skarżą się pacjenci szpitali, co poparte zostało również przez radnego Janusza Rajka. 

Ad.13 

Interpelacje radnych.  

 Interpelacji nie zgłoszono.  

Ad.14 

Wolne głosy i zapytania radnych. 

 Radni nie zabrali głosu w tym punkcie.  
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Ad.15 

Sprawy różne. 

 Radni nie zabrali głosu w tym punkcie.  

Przewodniczący Rady poinformował o wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego, które zaplanowano na dzień 14 grudnia 2021r., w temacie projektu budżetu 
powiatu na 2022 rok. Natomiast najbliższa Sesja planowana jest na dzień 30 grudnia 2021 r.  

Ad.16 

Zakończenie Sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku XXXII Sesji Rady Przewodniczący Rady Powiatu zamknął 
obrady o godz. 14.11, dziękując radnym za dyscyplinę czasową i przestrzeganie reżimu sanitarnego oraz 
życząc bezpiecznego powrotu do domu.  

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała: 
Małgorzata Pompała 

 

 

                                                                                              


